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Cerovci 13 
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Tel. 040513771 
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Datum: 03.2.2018 

 
 

ZAPISNIK ZBORA KRAJANOV – MALA CIKAVA 
 

Dne 31.1.2018 je bil ob 17.00 uri v sejni sobi Komunale za krajane Male Cikave  

izveden zbor krajanov Male Cikave.  Zbor je na pobudo krajanov sklical predsednik 

sveta KS Mali Slatnik Tomaž Smolič in predlagal naslednji dnevni red:  

 

1. Načrti razvoja obrtne cone, ukrepi za izboljšanje prometne varnosti in zmanjšanje 
negativnih vplivov obrtne cone;  

2. Sodelovanje krajanov pri odločanju;  

3. Razno.  

 
Na zbor je bil vabljen župan MO Novo mesto Gregor Macedoni s sodelavci, ki se 

je zbora udeležil in ga tudi vodil. S strani občinske uprave sta se zbora udeležila še 

Izidor Jerala, podsekretar za prostorski razvoj  in Miloš Dular, vodja oddelka za 

promet in mobilnost.  

 

Zbora so se udeležili naslednji krajani:  Brkopec Boštjan, predstavnik Male 

Cikave v svetu KS Mali Slatnik, Judež Darko, Judež Suzana, Iris Pintarič, Tomaž 

Hočevar, Hočevar Marjetka,  Pintarič Janko, Avsec Andrej, Avsec Anton, Ilar Štefan, 

Avsec Nada, Vajevič Marko, Bajt Andrej, Brkopec Mateja, Brkopec Blaž, Avsec 

Irena, Avsec Dejan, Kos Jaka, Šalehar Robi, Šalehar Slavko, Babnik Katarina, 

Babnik Igor, Brkopec Marija, Lobe Stanka, Avsec Tomaž, Železnik Tomaž,  Krhin 

Martin, Putiš Gregor, Jože Judež, Stanojević Pavel. 

 
Smolič je v kratkem uvodnem pozdravu  predstavil  problematiko in potrebo po 

izboljšanju prometne varnosti – ureditve in zmanjševanju negativnih vplivov obrtne 

cone na Cikavi za življenje krajanov. Izpostavil je potrebo po izboljšanju  

komunikacije med krajani in občinskimi službami  in nujnost upoštevanja in  

usklajevanja pri sobivanju krajanov s podjetniki iz obrtne cone, ter da KS redno 

opozarja in posreduje pobude za izboljšanje. K besedi je povabil župana in 

predstavnike občine, da predstavi aktualne aktivnosti in načrte.    

 
Macedoni je predstavil potrebo naše občine za vključevanje novih podjetnikov in s 

tem načrte širitve obrtne cone, razvoj infrastrukture. Opozoril, da so ravno v tej coni 
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naleteli na največje težave pri urejanju premoženjsko pravnih zadev in 

nepripravljenost  lastnikov zemljišč (tako krajanov, kot tudi podjetnikov)  na 

sodelovanje, kar je tudi razlog da so nekatere infrastrukturne zadeve še neurejene 

in s tem tudi oteženo življenje krajanov. OPPN  (občinski prostorski načrt) kritičnega 

vzhodnega dela je nekako urejen, bilo je kar nekaj pobud podjetnikov, v vmesnem 

času so prejeli pobudo KS, da se čim manj posega v stanovanjski del in se glavna 

cesta spelje za cono, kar se bo skušalo upoštevati. Pripravljena sta dva projekta s 

katerimi se bo MONM javila tudi za pridobitev evropskih sredstev in sicer ureditev 

meteornih voda - speljati bo potrebno vodo pod cesto in potok Šajser poglobiti   proti 

Krki. MONM načrtuje urediti del ceste mimo pošte proti državni cesti, Z Republiko so 

dogovori za ureditev križišča pri vstopu iz smeri Novega mesta. S temi uk repi naj bi 

se nekoliko izboljšalo stanje do ureitve ob izgradnji 3. razvojne osi.  

 

Jerala je uvodoma predstavil zgodovinsko ozadje širitve cone in tehnične težave na 

Cikavi, ki je po površini edina možna ustrezna lokacija.  Po ostalih delih mesta so 

tudi poslovne dejavnosti (REVOZ, KRKA....), ki mejijo neposredno na stanovanjske 

hiše, pa ni takšnih problemov v odnosih med stanovalci in podjetniki.   Seznanjen je 

s predlogom KS, da se cesta spelje za gospodarsko cono in ne mimo stanovanjskih 

hiš.  Predlog bodo dali tehnično preveriti in skušali upoštevati.    

 
Dular je povedal, da MONM z namenom preprečitve negativnega vpliva  ceste mimo 

Komunale , dokler se zadeve ne uredijo ne izdaja novih soglasij za uporabo 

javnih poti, tako da se razmere vsak nebi smele poslabšati. Razmere se bodo 

reševale z izgradnjo 3. razvojna osi, ki  se bo začela graditi v roku enega leta. Cesta 

je za celotno cono poddimenzionirana in se bo od Medleta naprej skušalo narediti 

tak profil ceste, da bo varen tudi za pešce. Želi si, da  bo urbanistični del uspel in se 

bo lahko celotna cona navezala direktno na 3. razvojno os in potem ne bo več 

problemov s prometom mimo stanovanjskih hiš. Tudi to cesto bo potrebno urediti. 

Pri odvajanju meteornih voda bo priložnost tudi za večjo rekonstrukcijo cest.   Projekt 

za javno razsvetljavo skozi naselji Mala Cikava in Mali Slatnik je narejen in se bo 

poskusil izgraditi v dveh delih, letos in v naslednjem letu. Ravno tako rekonstrukcija 

ceste z obračališčem za avtobuse mestnega potniškega prometa pri gostilni Amigo.  

 

Avsec Anton je izpostavil, da so bila že v letu 2008 dane pobude s strani KS in 

krajanov in niso bile upoštevane in nato še večkrat doslej, zato težko verjame, da 

tokrat bodo obljube uresničile. Želi, da se razmere uredijo in da se ne izdaja novih 

gradbenih dovoljenj. Moteč je neprijeten vonj, ki se širi iz mesarstva Hočevar.  

 

Hočevar Tomaž izpostavil, da se zaveda določenih pomanjklivosti in prosi za 

potrpežljivost, saj se jih trudijo odpraviti.  

 
Brkopec je  izpotavil, da krajani nikakor ne sprejemajo in ne želijo, da  cesta 4, služi 

za dostop do  območij D in D1. Županu je na koncu zbora prebral in izročil v pisni 

obliki predloge krajanov Male Cikave za zmanjšanje vplivov, ki izhajajo iz obrtne 

cone Cikava in je župan obljubil, da bodo pripravili odgovore in jih posredovali na 

KS.   

 

PREDLOGI:  

 

1. Pri načrtovanju cest za poslovno- industrijsko cono Cikava niso zajete pobude 

odane leta 2008 pobuda št .IV.2.11.1 in 1.8.3.1 čeprav je MONM zavzela 

stališče,da se jih upošteva.Zato krajani Male Cikave predlagamo,da se cesta 
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za napajanje območij D in D1 realizira po podani pobudah iz KS Mali Slatnik 

leta 2008 št.IV.2.11.1 in 1.8.3.1 oziroma po pobudi iz KS Mali Slatnik leta 

2015. Pobuda 17-S-2015 

2. Predlagamo , da se pobuda št.14-S-2016  za zmanjšanje hitrosti ponovno 

preuči in reši v korist varnosti .  

3. Predlagamo, da MONM skupaj z uporabniki OBRTNE CONE,pripravi 

aktivnosti za zmanjšanje hrupa  na stanovanjsko soseko.  

4. Predlagamo , da  MONM skupaj z uporabniki OBRTNE CONE, pripravi 

aktivnosti,ki bojo pripomogle k zmanjšanju smradu .  

5. Predlagamo ureditev meteornih vod,ki pritečejo v potok Šajsar.Pobuda 4 -S-

2018 in pobuda z oznako M.Š.5032288.  

6. MONM naj opravi zasaditev parc.št2054 k.o.1481-Smolenja vas, kakor je 

zavedeno v dokumentu 478-14/2015/4.Vrsto zasaditve se naj poišče skupaj s 

krajani Male Cikave.  

7. Podjetje Komunala naj zmanjša zalogo  odpadkov,ki so v reciklažnem centru 

zaradi razmnoževanja glodalcev  in požarne varnosti.  

8. Predlagamo  ureditev raztovarjenja avtomobilov iz tovornih vozil na 

Podbevškovi ulici,kar predstavlja nevarnost za ostale udeležence. 

ZAKJUČEK;Iz zgoraj navedenih dejstev krajani Male Cikave pričakujemo ,da 

Župan MONM Gregor Macedoni določi roke in odgovorne,  ki bojo realizirali 

zgoraj navedene aktivnosti.     

Opomba;Pobude št.IV.2.11.1 in 1.8.3.1 se nahajajo v dokumentu ; 3500-

557/2007  18.7.2008 

                                                                                                                                 

Predstavniki MONM so dali jasna zagotovila, da se bodo skušale pobude 

upoštevati in da bo KS prejela odgovore.  

 

 

 


